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SÜLEYMAN DEMİREL ÜNİVERSİTESİ 

GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ DEKANLIĞI 

KALİTE VE AKREDİTASYON OFİSİNE 

 

 

Fakülteniz Müzik Bölümü’nde 04774 sicil numarasıyla Öğretim Görevlisi olarak 

görev yapmaktayım. 2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı Güz Dönemi bölümümüz 3.sınıf danışmanlığı görevini 

sürdürmekteyim. 19.10.2023 tarihinde danışmanlığını yürüttüğüm öğrenciler ile toplantı gerçekleştirilmiştir. 

Toplantı neticesinde elde edilen sonuçlar aşağıda maddelendirilmiştir. 

 

1. Öğrencilerin uyum, sosyal ve ekonomik konularda bir problemi bulunmamaktadır. 

2. Öğrenciler ile değişim programları ve olanaklar hakkında konuşma yapılmıştır. 

3. Öğrenciler ile kariyer planlamaları üzerine konuşma yapılmıştır. 

4. Öğrencilerin bölüm içerisinde gerçekleştirecekleri sunumlar ve konserler hakkında 

bilgilendirme yapılmıştır. 

                                                                                                    Öğr. Gör. Hande KARAYEL 
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SÜLEYMAN DEMİREL ÜNİVERSİTESİ 

GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ DEKANLIĞI 

KALİTE VE AKREDİTASYON OFİSİNE 

 

 Fakülteniz Müzik Bölümü’nde 10437 sicil numarasıyla Araştırma Görevlisi olarak görev yapmaktayım. 

2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı Bahar Dönemi bölümümüz 1.sınıf danışmanlığı görevini sürdürmekteyim. 

29.02.2024 tarihinde danışmanlığını yürüttüğüm öğrenciler ile toplantı gerçekleştirilmiştir. 

Toplantı neticesinde elde edilen sonuçlar aşağıda maddelendirilmiştir. 

 

1. Öğrencilerin uyum ve sosyal konularda bir problemi bulunmamaktadır. Ancak ekonomik açıdan GSF kantin ve 

yemekhane ücretlerinin öğrenci bütçesi için fazla olduğu dile getirilmiştir. Yemekhanede hijyen problemi 

yaşandığından bahsedildi. 

2. Öğrenciler ile değişim programları ve olanaklar hakkında konuşma yapılmıştır. 

3. Öğrenciler ile kariyer planlamaları üzerine konuşma yapılmıştır. 

4. Formasyon ile ilgili bilgilendirme yapılmıştır. Formasyonla ilgili alınan kararların öğrencilerin kariyer 

planlamasını negatif yönde etkilediği bildirilmiştir. 

5. Öğrencilerin bölüm içerisinde gerçekleştirecekleri sunumlar ve konserler hakkında bilgilendirme yapılmıştır. 

6. Öğrencilerin çalışma odalarında bulunan nota sehpaları ve sandalyelerin yenilenmesi ile ilgili talepleri 

konuşulmuştur. 

7. Çalışma odalarında aydınlatma ve hijyen problemi olduğu söylenmiştir. 

8. Fakülte arka giriş kapısının açık tutulması istendi. 

9. Ders programından dolayı ders aralarının çok uzun olduğu söylenmiştir. 

 

Arş. Gör. Ayşe YILMAZ 
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 Fakülteniz Müzik Bölümü’nde 09740 sicil numarasıyla Araştırma Görevlisi olarak görev yapmaktayım. 

2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı Bahar Dönemi bölümümüz 4.sınıf danışmanlığı görevini sürdürmekteyim. 

29.02.2024 tarihinde danışmanlığını yürüttüğüm öğrenciler ile toplantı gerçekleştirilmiştir. 

Toplantı neticesinde elde edilen sonuçlar aşağıda maddelendirilmiştir. 

 

1. Öğrenciler ile kariyer planlamaları üzerine konuşma yapılmıştır. 

2. Formasyon ile ilgili bilgilendirme yapılmıştır.  

3. Öğrencilerin bölüm içerisinde gerçekleştirecekleri sunumlar ve konserler hakkında bilgilendirme yapılmıştır. 

4. Öğrencilerin çalışma odalarında bulunan nota sehpaları ve sandalyelerin yenilenmesi ile ilgili talepleri 

konuşulmuştur. 

5. Çalışma odalarında aydınlatma ve hijyen problemi olduğu söylenmiştir. 

 

Arş. Gör. Eyüp Giray Bayram 
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SÜLEYMAN DEMİREL ÜNİVERSİTESİ 

GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ DEKANLIĞI 

KALİTE VE AKREDİTASYON OFİSİ’NE 

 Fakülteniz Müzik Bölümü’nde 04924 sicil numaralı öğretim elemanı olarak görev 

yapmaktayım. 2023-2024 eğitim-öğretim yılı bölümümüz 2.sınıf danışmanlığı vazifesini 

sürdürmekteyim. Öğrenci danışmanlığı yönergesinin 5. ve 6. Maddelerine istinaden 

27.02.2024 tarihinde danışmanlığını yürüttüğüm öğrenciler ile toplantı gerçekleştirilmiştir.  

Toplantıda aşağıdaki konular görüşülmüştür.  

1. Bölümün, birimin ve Üniversitenin tanıtımına, ilgili mevzuata ve çevre şartlarına yönelik 

öğrencilere bilgilendirme yapılmıştır.  

2. Öğrencilerin uyum süreçlerine, sosyal ve ekonomik koşullarına ilişkin görüşme yapılmıştır.  

3. Öğrencilere değişim programları ve olanaklar hakkında bilgilendirme yapılmıştır.  

4. Öğrenciler ile kariyer planlamaları üzerine konuşma yapılmıştır.  

5. Öğrencilerin bölüm içerisinde gerçekleştirecekleri sunumlar ve konserler hakkında 

bilgilendirme yapılmıştır.  

6. Öğrencilerin eğitim-öğretim sürecine ilişkin talepleri üzerine görüşme yapılmıştır.  

                                                                                                   Öğr. Gör. Dr. Çağlar BAYKAL 

 

 

 


